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splošno porabo in ostale namene
zmanjšal za 1,7% v korist gospo-
darstva.

V občini so se poprečno izplača-
ni osebni dohodki dvignili za 16,2
odstotka; v gospodarstvu za 19,1
in v negospodarstvu za 111,5 od-
stotka. Glede na 14-odstotni po-
rast cen kažejo podatki na umirje-
no rast OD v gospodarstvu, v ne-
gospodarstvu pa celo upadanje
realnega poprečnega osebnega
dohodka; to upadanje je bilo po-
pravljeno z izplačili v juliju in av-
gustu lani.

Na osnovi podane inf ormacije je
predsedstvo sprejelo sklep, da je

potrebno predvsem zopet oživiti
vzdušje iz leta 1975 ob sprejema-
nju in izvajanju stabilizacijskih
ukrepov, saj slika kaže, da nekaj
gospodarskih subjektov še vedno
ni dojelo, da se lahko preživljajo le
s svojim delom. Glede na poveda-
no je predsedstvo tudi podprlo
izvršni svet občinske skupščine,
ki kani vse povzročitelje gospo-
darskih postopkov predati so-
dnim organom v nadaljni posto-
pek. Ob tem je predsedstvo dalo
priznanje izvršnemu svetu za nje-
gov trud pri ohranjanju gospodar-
stva v občini, saj je le ta s svojimi
postopki in akcijami skušal in v
nekaterih primerih tudi uspel po-
magati določenim OZD, da so pre-
bredle svoje težave ter se ni poslu-
ževal le togih sanacijskih in likvi-
dacijskih postopkov.

Dalje je predsedstvo obravnav«
lo in potrdilo stališča v zvezi
pripravami na volitve 78 terocen
delegatskega sistema v občini.

Ob pripravah na javno razprav
o osnutku novega statuta občin
Ljubljana-Center je predsedstv
zavzelo stališče, da je potrebn
istočasno, takorekoč v enem p;
ketu, obravnavati tako mestni, ol
činski kot tudi statute krajevni
skupnosti, saj bo na ta način vel
ko bolje zagotovljena tudi njihov
usklajenost.

Ob informaciji ob poteku javn
razprave o osnutkih zakonov o d(
lcvnih razmerjih, o referendum
in drugih oblikah osebnega izjai
ljanja o organu samoupravne d<
lavske kontrole ter o volitvah i
odpoklicu organov upravljanja i
o imenovanju poslovodnih org;
nov v OZD je predsedstvo v svc
jem frontnem sestavu poverilo pc
tek te razprave v organizacija
združenega dela občinskemu sv<
tu zveze sindikatov; v okviru te
razprav pa je potrebno voditi širo-
k > akcijo v tej smeri, da naj istoča-
sno v delovnih organizacijah že
prično s prilagajanjem svojih
splošnih in internih aktov vsebini.
ki jo ti zakoni prinašajo. To še bolj
zaradi tega, ker bodo sami zakoni
sprejeti precej pozno letos, in bi
po samem sprejetju ostalo izrednc
malo časa na razpolago samirr
OZD, da se jim prilagodijo.

V zaključku je predsedstvo po-
trdilo program OK ZSMS o izpe-
ljavi problemske konference o or-
ganiziranem preživljanju proste-
ga časa mladine ter zadolžilo
ustrezne svoje organe, da se vklju-
čijo v to akcijo; poleg tega je bil
sprejet tudi sklep, da je potrebno,
na osnovi problemske konference
in drugih podatkov, predvsem
zbranih od družbenih organizacij
in društev, čimprej izdelati daljno-
ročnejši program reševanja teh
vprašanj.
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